
 

 

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ЗДРАВЕОПАЗВАНЕ И СОЦИАЛНА ПОЛИТИКА 

 

П Р О Т О К О Л № 5 7  

от заседанието на Постоянната  комисия по здравеопазване и социална политика, 

проведено на 23.06.2021 г. 

Днес,  23.06.2021 г. онлайн чрез платформата WEBEX се проведе заседание на 

Постоянната комисия по здравеопазване и социална политика 

Заседанието беше открито от д-р Антон Койчев, дм – председател на комисията, в  

09.00  часа. 

При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 11 

общински  съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. 

Присъствали: д-р Антон Койчев, Милка Христова, Ирина Йорданова, проф. Иво 

Петров, Малина Едрева, д-р Веселин Милев, Владимир Митов, Михаил Паргов, Яна 

Тодоранова, Албена Кръстева, Диана Тонова. 

Председателят на комисията докладва дневния ред за заседанието. 

По предложения дневен ред бяха направени предложения за допълнение, описани в 

допълнителен дневен ред.  

Членовете на комисията гласуваха предложения дневен ред, както следва: 

Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 

СТОЛИЧНА ОБЩИНА 

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 

1000 София, ул. Московска № 33, Тел. 93 77 591, Факс 98 70 855, e-mail: info@sofiacouncil.bg, http://www.sofiacouncil.bg 



Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 1 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК08-5320/1/07.06.2021 г. относно 

предоставяне безвъзмездно за управление на Агенцията за социално подпомагане 

за нуждите на Дирекция „Социално подпомагане“ – „Сердика“ на имот – частна 

общинска собственост, и част от имот – публична общинска собственост за срок от 

10 години 
 
Т. Кръстев – И в момента се намира дирекцията в тези помещения. Имат изнесена 

приемна на ул. Козлодуй № 8, направена е за трудноподвижни хора. Сами са направили 

ремонтите. 
 
Комисията подкрепя доклада, като предлага следното изменение в приложения проект 

за решение: 
  
В т. І в края на изречението да се добави текст: „за срок от 10/десет/ години. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 



Диана Тонова – за 
 
 
По т. 2 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК08-2006/4/07.06.2021 г. относно 

учредяване безвъзмездно право на ползване, за срок от 5 (пет) години, на 

Фондация „За децата с церебрална парализа“ върху нежилищен имот – частна 

общинска собственост, находящ се в гр. София, ул. „Султан Тепе“ № 18. 

Асен Вълчинов – зам.-кмет на р-н „Оборище“ – Подадено е искане от фондацията. 

Съгласно АОС имотът е нежилищен, на Столична община, но се управлява от р-н 

„Оборище“. Бивш магазин-клуб със ЗП 30 кв.м. към настоящия момент имотът е 

празен, няма реституционни претенции, учредени вещни тежести и заведени съдебни 

дела. Р-н „Оборище“ е уведомил СО на 20.01.2021 г. за искането на фондацията. 

Фондацията е в обществена полза, имат референции и писма за подкрепа. Р-н 

„Оборище“ подкрепя тяхното желание за срок от пет години. 
 
М. Христова – Съгласно АОС е сграда магазин-клуб, сграда за обществено хранене. 

Дали предназначението ще отговаря на това, за което ще предоставим помещението? 

Фигурира ли в АОС предназначението „клуб“? 
 
Д-р Койчев – Последно беше магазин за вино и нискоалкохолни напитки, аз живея 

наблизо и ми е познат имотът. 
 
А. Вълчинов – В АОС пише, че е нежилищен имот, бивщ магазин-клуб. 
 
М. Христова – Не е хубаво да са търговски обекти. 
 
Д. Тонова – Имахме казус предното заседание по повод имот, който се отдаваше на 

НПО, мойта препоръка към р-н „Оборище“ в обозримо бъдеще този проблем трябва да 

бъде разрешен, иначе ще попаднем под рестрикциите на ЗУТ.  
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 



Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 3 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК08-4152/1/07.06.2021 г. относно 

откриване на процедура за провеждане на публично оповестен конкурс за 

отдаване под наем за срок от 5 (пет) години на едноетажна сграда, представляваща 

амбулатория за индивидуална практика за първична медицинска помощ. 
 
А. Стефанов – В кв. Горна баня няма действащ ОПЛ. Правихме опити да установим 

такава практика. Затова предлагаме да се обяви конкурс. 
 
Комисията подкрепя доклада, като предлага в приложения проект за решение следното 

изменеиие: 
  
Т. I. от проекта за решение да придобие следното съдържание: „ I. Дава съгласие да 

бъде проведен публично оповестен конкурс за отдаване под наем за срок от 5 /пет/ 

години на общински имот – частна общинска собственост: 
- Нежилищен имот – частна общинска собственост, представляващ едноетажна сграда с 

идентификатор 68134.4327.2714.1, със застроена площ от 41,00 кв. м., представляваща 

амбулатория за индивидуална практика за първична медицинска помощ, построена 

върху поземлен имот 68134.4327.2714, с административен адрес: гр. София, кв. „Горна 

баня“, ул. „Перуника“ № 3А, за която сграда е съставен Акт за частна общинска 

собственост № 3745/05.06.2016 г. на кмета на СО – район „Овча купел“. 
Специфично конкурсно условие: за лекарски кабинет за общопрактикуващ 

лекар/медицински лаборатория. 
При начална месечна конкурсна цена: 60,60 лв./ шестдесет лева и шестдесет стотинки/, 

без ДДС“. 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 



Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
Заседанието по т. 4 се води от Милка Христова. 15,20 
 
По т. 4 от дневния ред: Доклад вх.№ СОА21-ВК66-5642/15.06.2021 г. относно 

увеличаване на капитала на „Специализирана болница за продължително лечение 

и рехабилитация-Панчарево“ ЕООД чрез непарична вноска и утвърждаване на 

актуализиран учредителен Акт на дружеството 
 
М. Христова – Касае се за извършени ремонтин дейност, ремонт и подмяна на 

отоплителната инсталация в сградата, има съответните документи – тройна 

оценителска експертиза, проект на решение. 
 
Д-р Койчев – Препоръчвам на колегите, които не са ходили, да посетят болницата. Тя е 

много търсена като лечебно заведение, за пациенти от цялата страна тя е предпочитано 

заведение за рехабилитация и възстановяване, както е модерно да се казва – рекреация. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 5 от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-220/1/15.06.2021 г. относно 

предложение от проф. Пл. Дойнов – ректор на НБУ за партньорство при 

създаването на Медицински факултет към университета 
 
Д-р А. Койчев – Това писмо е радмащо и много добър атестат за работата на 

болниците, на обинското здравеопазване. Предлага ни се сътрудничество, това е един 

доста дълъг процес по създаване на медицински факултет къв НБУ, не мисля, че има 

някой от участниците в комисията, който би възразил или би бил скептичне към 

стартирането на подобна процедура. 



 
Проф. Цв. Димитров – Предстои създаването на медицински факултет към НБУ, от 

университета дойдоха при мен и казаха, че искат да работят с нас, с общинска болница 

и искат тя да бъде база за обучение на студенти. Проектът е в началото, ние ще бъдем 

преподаватели в този университет, ще ползваме всички привилегии на 

университетското здравеопазване, проектът е много хубав и искам разрешение от 

здравната комисия да започнем този проект. 
 
М. Христова – Съзнавайки цялото предизвикателство на това намерение, искам 

искрено да изразя своята надежда, че то ще се реализира, заото виждам в него една 

възможност за създаване на кадри, които след това ще работят в общинското 

здравеопазване. Ако създадем подходяща система за стипендии или за някакви друг 

вид ангажиране на евентуалните студенти. Нядавям се такава колаборация да доведе до 

повишаване на качеството на медицинските услуги и решаване на кадровите проблеми 

в общинското здравеопазване. 
 
Проф. Цачева – НБУ имат традиции в това отношение по темите на здравния 

мениджмънт и общественото здраве, здравните грижи, и то през целия цикъл – от 

приема до завършването. Така че поздравявам проф. Димитров за съвместваната 

инициатива с НБУ, което е даде възможности и за обинското здравеопазване, което 

трябва да бъде заложено още в началото на преговорните процеси или т.п. 
 
Я. Тодоранова – Разбира се, че всяка стъпка, която е доведе до по-добри здравни 

услуги, за развитие на кадри, е с положителен знак. Но тук ние виждаме писмо, в което 

се предлага партньорство, но ми липсва информация преди това. Стратегически това ли 

е верният подход, съгласувано ли е с националната стратегия за здравеопазване, анализ 

на потребностите и на предлагането, какви са проблемите, какво ще се постигне с това? 

Струва ми се, че преди това писмо е небоходимо да имаме доста повече информация.за 

направени анализи, за отношението на МЗ към тази тема и този конкретен казус. 

Струва ми се съвсем подходящо, случва се побитическа трансформация и на мен ми се 

струва абсолютно удачно първо да се реализира това нещо и след това в 

сътрудничество с новия състав на МЗ да разгледаме тази тема. Впоследствие самото 

сътрудничество на университета с общинската болница ми се струва по-формалната 

страна на въпроса. 
 
Д-р А. Койчев – Да внесем някои уточнения. Тук е отношението на МОН, фактът, че 

един новосъдздаващ се медицински факултет иска да ползва базата, това заслужава 

само адмирации. 
 
Проф. Димитров – Да кажа, че това е проект, който е в начална фаза. Ще запознавам 

комисията с всички стъпки. Това са предварителни разговори и мойта цел е изцяло 

общинското здравеопазване – т.е. академично обучение на нашите лекари и сестри, 

сестри и лекари, които след това да останата да работят в общинското здравеопазване. 
 
Д-р Койчев – Имате зелена светлина. Ще държите комисията в течение. 
 
Комисията приема информацията за сведение. 
 



Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 6 от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-221/1/15.06.2021 г. относно 

закупуване на нов компютърен томограф за нуждите на УПМБАЛ-София „Св. 

Йоан Кръстител“ ЕАД 
 
Д-р Койчев – Всички знаем колко отчетлива е нуждата, това, че Първа МБАЛ беше 

едно от най-натоварените общински звена в ковид-пандемията, вкл. е компютърния 

томограф. При преценка на състоянието на пациентите се извършват по няколко КТ. 
 
Проф. Димитров – СКенерът, с който разполагаме, е над 30 години и непрекъснато дава 

дефекти. Желанието на Съвета на директорите е да предприемем процедура, която няма 

да е лесна и скорошна, за закупуването на нов скенер със соствени средства. В момента 

в общинското здравеопазване имаме един скенер, който горе-долу ни помага. 

Предприел съм предварителни стъпки. Уведомил съм фирмите, че имаме намерение на 

купуваме скенер, подготвил съм тези документи и съм ви ги предоставил. Започвам 

първата стъпка. Имаме нужда от нов, модерен скенер. 
 
Д-р Койчев – Адмирираме Вашите намерения. 
 
М. Христова – Да изкажа задоволство за това, че са ни предоставени офертите. 

Запознавайки се бегло, не съм специалист, те са на доста различни стойности. Разчитам 

на екипа на д-р Димитров, което ще съчетае възможности и паричен еквивалент. Ще 

подкрепя внасянето на такъв доклад, чака ни есен, вероятно нови предизвикателства, 

това е единствената болница, в която бяха изпращани пациентите. 
 
Д-р Койчев – Подкрепям това. Разбира се, разликата в цената е и може би разлика в 

самите параметри. 
 
Комисията подкрепя искането. Да се изпрати на Д. Барбалов за подготовка на доклад с 

проект за решение до СОС. 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
По т. 7 от дневния ред: Писмо № СОА21-МЦ29-228/1/18.06.2021 г. за определяне на 

представител за участие в конкурсна комисия 
 
Комисията определя Албена Кръстева 



 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Заседанието по т. 1 доп. се води от д-р Веселин Милев. 
 
По т. 1 доп. от дневния ред: Доклад № СОА21-МЦ29-127/2/22.06.2021 г. относно 

даване на разрешение за съвместна дейност на Многопрофилна болница за 

активно лечение „Княгиня Клементина“ – София ЕАД 
 
Д-р Койчев накратко представи доклада. Това е доклад за единствения ПЕТ-скенер в 

общинска болница. Спомнята си, че подробно го босъдихме това предложение преди 

няколко заседания. 
 
Комисията подкрепя доклада с приложения проект за решение 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
 
Заседанието по т. 2 доп. се води от г-жа Диана Тонова. 
 
 
По т. 2 доп. от дневния ред: Доклад № СОА21-МЦ29-179/3/22.06.2021 г. относно 

даване на разрешение за сключване на договор за наем на помещения, находящи 

се в сградата на „Четвърта многопрофилна болница за активно лечение-София“ 

ЕАД за срок от 10 /десет/ години 
 



 
Д-р Койчев накратко представи доклада. Това е доклад, с който се опитваме да дадем 

под наем втора база, всички сте запознати с нашите усилия да подпомогнем болницата 

да получава приход от този актив. В комисията по финанси и бюджет вчера има 
изменение в проекта за решение, които аз ще ви изчета. Комисията гласува 

единодушно срокът да бъде 10 години, с оглед на инвестицията. 
 
 
Комисията подкрепя доклада, като предлага следните изменения и допълнения в 

проекта за решение: 
  
Да се създаде нова т. 2 със следния текст: „ В конкурсната документация, като 

критерий, подлежащ на оценяване, да се включи размер на инвестициите, които ще 

бъдат извършвани от наемателя“. 
  
Съществуващите т. 2 и т. 3 в проекта за решение, да станат съответно т. 3 и т. 4 
  
В новата т. 3 думите „тръжна документация“ да станат „конкурсна документация“ 
 
 
Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
Д-р Антон Койчев – за 
Милка Христова - за 
Ирина Йорданова – за 
Проф. Иво Петров - за 
Д-р Веселин Милев – за 
Малина Едрева – за 
Владимир Митов – за 
Михаил Паргов - за 
Яна Тодоранова – за 
Албена Кръстева – за 
Диана Тонова – за 
 
По т. 3 доп. от дневния ред: Писмо № СОА17-МЦ29-126/61/21.06.2021 г. относно 

определяне на представител за участие в конкурсна комисия – 28.06.2021 г., 10.30 ч 
 
Комисията определя Диана Тонова. 
 
 



Общо гласували: 
в т.ч.: 11 

За 11 
Против - 
Въздържали се - 
 
 
По т. 8 от дневния ред: Разни 
 

1. Д-р Койчев – Искам да ви запозная с едно писмо от иницативен комитет за 

преименуване на УМБАЛ „Св. Екатерина“ на името на проф. Александър 

Чирков. Този въпрос освен да го разгледаме и да окажем подкрепа, не виждам 

какво друго да направим. Давам думата на проф. Иво Петров. 
 
Проф. Петров – Ние обсъждахме този въпрос преди около шест месеца. По 

правилата трябва да се изчака след кончината на нашия учител проф. Чирков. 

Спазваме това условие и сега е моментът да имаме пълно потвърждение на 

иницативата. Под нея са събрани повече от 15 000 подписа. В резултат на 

подписката се вижда, че това наше предложение събира огромна позитивна 

подкрепа. Трябва да уважаваме нашите учители и нашите велики българи. 

Категорично проф. Чирков е един от великите българи, който не само, че 

създаде едно фантастично здравно заведение, но и промени начина на мислене 

на цялата гилдия, но и въведе това модерно мислене, което трябва да имаме в 

здравеопазването. Благодаря за подкрепата. Горд съм, че съм негов ученик, в 

нашата болница кардиохирургията е наименована на негово име, и то не 

посмъртно, а приживе, с което искахме да покажем на нашия учител, че 

наистина го уважаваме него и неговите завети. 
 
Д.-р Койчев – Надали може да се каже нещо повече. Ще добавя, че аз съм един 

от тези 15 000 човека, с което съм горд. Предлагам да напишем едно писмо, с 

което изразяваме подкрепата на комисията. 
 

2. М. Паргов – Изразявам подкрепа за предното писмо. Но мислех по съвсем друга 

тема. Дали да не предпиремем някаква инициатива всички наши медицински 

работници, които са били на първа линия. И друго – не съм запознат – даваме ли 

някакви стипендии на студенти от Медицинския университет? 
Д-р Койчев – Даваме стипендии за медицински сестри. Има определени 

критерии, ако имате желание, д-р Чеуз също може да Ви информира. Не сме 

оставили за момент нашите лекари. Замисляме едно научно мероприятие за 

изводите от Ковид-кризата – лечебни, диагностични протоколи. Струва си да го 

обмислим. Ние не пропускаме случай да ги поздравим и подкрепим. 
 
Проф. Петров – Благодаря на г-н Паргов за неговите думи и разбирам, че всички 

сме в една посока. А тя е да окажем благодарност на колегите, които бяха на 

първа линия на тази катастрофична здравеопазна ситуация. Да подкрепим 

колегите. Но и нещо повече – да може да се подготвим за следващи 

непредвидими сходни ситуациии. Да направим всичко възможно да направим 

системата на ниво общинско здравеопазване да бъде по-подготвена и ние дори 



обсъждахме да се създаде инициатива, който да подкрепи както на 

образованието на не много привлекателните специалности като инфекциозни 

болести и епидемиология, да стимулираме млади колеги, които да вървят по 

този път. Видя се, че тези специалности са изключително важни за обществото и 

за задравеопазването, така че ние трябва да сме инициаторите и тези, които да 

създадат увереност и сигурност у тези, които биха се занимавали с това, че ще 

имат нашата подкрепа, за да могат наистина да го направят. 
 

3. Владимир Митов – Като допълнение към предложението на г-н М. Паргов, 

смятам, че ако правим нещо за хората на първа линия, трябва да помислим и за 

доброволците, които се включиха в борбата с пандемията. Надявам се да 

продължим този разговор и занапред. 
4. М. Паргов – Ако може д-р Чеуз да ми отговори колко студенти получават тази 

стипендия, за която споменахте? 
Д-р Чеуз – От три години по инициатива на Кмета на СО се осигурява стипендия 

за медицински специалисти, обучавани във Факултета по обществено здраве и 

към „Филаретова“. Към момента са седем броя. Поетапно започва 

приключването на първите, получават по 350 лв./месечно и имат критерии и 

изисквания по нашата програма. Тя е разписана регулативно и практически 

покрива доста голям процент желаещи, условието е после три години да работят 

в общинското здравеопазване – лечебни заведения, детски градини, училищни 

кабинети. Досега една от стипендиантките е завършила, но отказва да работи и 

си възстанови получената от нас сума. Това е по отношение на подготовката на 

медицински кадри – сестри, кинезитерапевти, физиотерапевти и други 

медицински специалисти, които имат отношение към общинското 

здравеопазване.  
5. Я. Тодоранова – Това е една от най-активните комисии, има много въпроси, 

които трябва да обсъдим. Но да намерим времето и условията за по-подробна 

информация, да не си говорим на парче, а да разгледаме различни дефицити, 

проблеми, както и силни страни и достойнства в общинското здравеопазване 

като цяло. Например, при проблема, който имаме с обновяването на кадрите, 

поддържането им в системата, се отпуска стипендия, постигнатото е 7 души за 

три години. Вероятно има много какво да направим повече. Потребността е 

ясна. Бих се радвал, ако възприемете тази инициатива. Първо трябва да имаме 

анализ за здравеопазването в София. 
 
Д-р Койчев – Да припомня, че преди седмица приключиха балансовите комисии. 

Там можеха да се задават всякакви въпроси, информацията е доста актуална, 

вярна както за финансовите резултати, така и за медико-статистическите 

показатели. Този проблем, който засягате, е системен, структурен, той далеч 

надхвърля обхвата на общинското здравеопазване, по-скоро е въпрос на 

национална политика, ние работим в тези рамки. Постарали сме се да 

компенсираме дефицита на кадри, особено на специалисти по здравни грижи, но 

всичко е въпрос на търсене, ние живеем в демократично общество и хората имат 

право на избор. Това са договорни отношения. Адмирирам този подход и 

поемам този ангажимент. 
 

6. М. Христова – Д-р Барбалов да ни каже нещо за болните и процеса на 

ваксинация. 



Д-р Койчев – Докато се включи, мога да Ви кажа, че в „Сердика център“ за 

ваксинация в единия ден минаха 66 човека, а следващия ден близо 100. 
Д-р Чеуз – Продължава ваксинацията през съботно-неделните дни в по-големите 

паркове и молове. Броят на желаещите не е ограничен, минават по 200 до 400 

човека на ден на обект. Има обект в „Красна поляна“, предстои разкриването и в 

„Христо Ботев“. Болните намаляват, предстои и закриване на легла за Ковид в 

нашите болници. Апелирам да се ваксинираме, да се пазим, да бъдем здрави в 

летните месеци. 
 

 
 
Поради изчерпване на дневния ред д-р Койчев закри заседанието в 10,00 часа. 

Протоколът е изготвен на 24.06.2021 г. 

 

Изготвил: 
Б. Цонева-главен 

експерт 
  

 

 
Председател на постоянната 

комисия по здравеопазване и 

социална политика Д-р Антон Койчев,дм 
 
Заместник-председател на 

постоянната комисия по 

здравеопазване и социална 

политика Милка Христова 
 


